
Zapisnik 
 sa 31. sjednice Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac  

održane 28. veljače 2020. godine 
 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac, gosp. Milan Kolar, Sazivom KLASA: 021-05/19-
01/13, URBROJ: 2137/15-01-19-1 od 11. prosinca 2019. godine. 
 Sjednica je bila javna i održana u Društvenom domu u Ferdinandovcu, Trg slobode 29, s početkom u 19

00
  sati. 

 
Na sjednici su bili nazočni članovi Opdinskog vijeda: 
1. Milan Kolar, predsjednik 
2. Darko Marid, potpredsjednik, 
3. Iva Maletid,  
4. Franjo Potroško, 
5. Vjekoslav Grguljaš, 
6. Ivan Turbelija, 
7. Božidar Jendrijev, 
8. Damir Keber, 
9. Miroslav Fuček, 
10. Josip Fuček 
11. Ljubica Penezid. 

 
Ostali nazočni : 
- Vjekoslav Maletid, opdinski načelnik Opdine Ferdinandovac, 
- Branko Patačko, zamjenik opdinskog načelnika Opdine Ferdinandovac, 
- Helena Smrček, mag. iur., pročelnica JUO-a Opdine Ferdinandovac, 
- Nadica Kolar, dipl. inf., voditeljica službe za opde, upravne i financijsko-računovodstvene poslove, 
- Stjepan Hrženjak, voditelj vlastitog komunalnog pogona za obavljanje komunalnih djelatnosti OF. 
 
Zapisnik je vodila: Helena Smrček. 
 
Predsjednik Opdinskog vijeda, gosp. Milan Kolar, otvorio je 31. sjednicu Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac te je 

pozdravio sve nazočne. 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je na ovoj, 31. sjednici Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac nazočno svih 11 članova 

Vijeda. Tako da postoji kvorum za pravovaljano donošenje odluka na ovom tijelu.  
PREDSJEDNIK: Prije nego što počnemo s rješavanjem Dnevnog reda, dajem na usvajanje Zapisnik sa 30. sjednice 

Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac koja je održana 16. prosinca 2019. godine. 
Ima li primjedbi na Zapisnik? 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da nema primjedbi, te dajem na usvajanje Zapisnik sa 30. sjednice Opdinskog vijeda Opdine 

Ferdinandovac. Tko je  „ZA“, tko je  „UZDRŽAN“, a tko  „PROTIV“?  
Konstatiram da je Zapisnik sa 30. sjednice Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac 16. prosinca 2019. godine verificiran 

jednoglasno sa 11 glasova „ZA“. 
PREDSJEDNIK: Predlažem da krenemo na usvajanje Dnevnog reda 31. sjednice. Da li ima nekih primjedbi ili prijedloga 

izmjena predloženog Dnevnog reda ?  
PREDSJEDNIK: Predlažem izmjene i dopune Dnevnog reda na način da se umjesto točke 9. „Razno; prijedlozi, primjedbe i 

upiti članova Opdinskog vijeda opdinskim tijelima“ dodaje nova točka 9. koja glasi: „Razmatranje prijedloga i donošenje Godišnjeg 
provedbenog plana aktivnosti unaprjeđenja zaštite od požara u 2020. godini na području Opdine Ferdinandovac“, a dosadašnja 
točka 9. „Razno; prijedlozi, primjedbe i upiti članova Opdinskog vijeda opdinskim tijelima“, postaje točka 10. 

PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih prijedloga ili primjedbi na ovakav Dnevni red ? Bududi da nema,  dajem na usvajanje 
Dnevni red 31. sjednice s predloženim izmjenama i dopunama. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“?  

Konstatiram da je za 31. sjednicu Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 11 glasova „ZA“ usvojen sljededi: 
 

Dnevni red: 
1. Razmatranje prijedloga i donošenje Statutarne odluke o izmjenama Statuta Opdine Ferdinandovac, 
2. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne 

zaštite na području Opdine Ferdinandovac,  
3. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponudu u postupku jednostavne 

nabave: „Izrada dokumentacije o nabavi i prijava projekta Sanacije odlagališta otpada „Orl“ u Opdini 
Ferdinandovac za financiranje iz EU Kohezijskog fonda“, evidencijski broj nabave: JN 5/20, 

4. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponudu u postupku jednostavne 
nabave: „Obrezivanje i rušenje drveda na zelenim javnim površinama”, evidencijski broj nabave: JN 12/20, 

5. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponudu u postupku jednostavne 
nabave: „Održavanje i modernizacija javne rasvjete na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini”, 
evidencijski broj nabave: JN 4/20, 



6. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o usvajanju Izvješda o korištenju sredstava Proračunske 
zalihe Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2019. godinu za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca2019. 
godine, 

7. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o usvajanju Izvješda o popisu imovine, obveza i potraživanja 
Opdine Ferdinandovac sa stanjem 31. prosinca 2019. godine, 

8. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o izboru radnika  
na radno mjesto zdravstvenog voditelja na određeno vrijeme u Dječji vrtid Košutica Ferdinandovac, 

9. Razmatranje prijedloga i donošenje Godišnjeg provedbenog plana aktivnosti unaprjeđenja zaštite od 
požara u 2020. godini na području Opdine Ferdinandovac, 

10. Razno; prijedlozi, primjedbe i upiti članova Opdinskog vijeda opdinskim tijelima. 
 

 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje Dnevnog reda. 
  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 1. Dnevnog reda. 
 

Točka 1. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Statutarne odluke o izmjenama Statuta Opdine Ferdinandovac 

 
PREDSJEDNIK: Prijedlog Statutarne odluke o izmjenama Statuta Opdine Ferdinandovac primili smo u materijalima za ovu 

sjednicu.  
Dajem riječ opdinskom načelniku. 
OPDINSKI NAČELNIK: Izmjene Statuta predlažu se radi usklađenja sa izmjenama Zakona o lokalnoj i područnoj samoupravi. 

Zamolio bih za detaljnije obrazloženje prijedloga Odluke pročelnicu JUO Opdine Ferdinandovac. 
HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Opdine Ferdinandovac: izmjenama i dopunama Zakona o lokalnoj i područnoj 

samoupravi ukidaju se uredi državne uprave. Vedi dio poslova dosadašnjih ureda državne uprave spušta se na županije, osim 
nadzora zakonitosti opdih akata JLS-ova koje sada vrše resorna ministarstva svako u svom djelokrugu. Obzirom na navedeno, 
potrebne su izmjene Statuta Opdine Ferdinandovac radi usklađivanja sa izmjenama Zakona o lokalnoj i područnoj upravi, a osobito 
glede načina slanja opdih akata na nadzor zakonitosti.  

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Statutarne odluke o izmjenama Statuta Opdine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 11 glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Statutarnu odluku o izmjenama Statuta Opdine Ferdinandovac.  
Statutarna odluka o izmjenama Statuta Opdine Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini 

njegov sastavni dio. 
 

 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 2. Dnevnog reda. 

 
Točka 2. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa 
 za sustav civilne zaštite na području Opdine Ferdinandovac 

 
PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite na području Opdine 

Ferdinandovac primili smo u materijalima za ovu sjednicu.  
Dajem riječ opdinskom načelniku. 
OPDINSKI NAČELNIK zamolio je za obrazloženje prijedloga Odluke g. Stjepana Hrženjaka, voditelja vlastitog komunalnog 

pogona za obavljanje komunalnih djelatnosti OF. 
STJEPAN HRŽENJAK, voditelj vlastitog komunalnog pogona za obavljanje komunalnih djelatnosti OF: Na temelju članka 

Zakona o sustavu civilne zaštite, opdinski načelnik Opdine i donesene Procjene rizika od velikih nesreda za Opdinu Ferdinandovac iz 
2018. godine, ukinute su postrojbe civilne zaštite opde namjene. Odlukom o donošenju Plana djelovanja civilne zaštite Opdine 
Ferdinandovac  iz  2019. godine potrebno je donijeti novu Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite 
na području Opdine Ferdinandovac, s ciljem priprema i sudjelovanja u aktivnostima radi smanjenja rizika od katastrofa, pružanja 
brzog odgovora na prijetnje i opasnosti nastanka te ublažavanja posljedica katastrofa i velikih nesreda. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite na području 
Opdine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 11 glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite na području Opdine 
Ferdinandovac.  

Odluka o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite na području Opdine Ferdinandovac 
nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 3. Dnevnog reda 



Točka 3. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponudu u postupku jednostavne 

nabave: „Izrada dokumentacije o nabavi i prijava projekta Sanacije odlagališta otpada „Orl“ 
 u Opdini Ferdinandovac za financiranje iz EU Kohezijskog fonda“, evidencijski broj nabave: JN 5/20 

 
PREDSJEDNIK: Prijedloge Odluke o odabiru najpovoljnije ponudu u postupku jednostavne nabave: „Izrada dokumentacije 

o nabavi i prijava projekta Sanacije odlagališta otpada „Orl“ u Opdini Ferdinandovac za financiranje iz EU Kohezijskog fonda“, 
evidencijski broj nabave: JN 5/20 primili smo u materijalima za ovu sjednicu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 

OPDINSKI NAČELNIK obavijestio je Vijede da je ishođena građevinska dozvola na Glavni projekt sanacije odlagališta otpada 
„Orl“ te da je pri kraju rješavanje imovinsko pravnih odnosa s RH vezano uz dio odlagališta koji je državno vlasništvo. Obzirom da je 
dokumentacija za sanaciju odlagališta izrađena potrebno je pristupiti izradi projektne aplikacije za prijavu projekta sanacije na 
sufinanciranje iz EU fondova. Temeljem zaključenog ugovora o sufinanciranju izrade projektno-tehničke dokumentacije za sanaciju 
odlagališta komunalnog otpada, Fond za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost sufinancira usluge koje su predmet ove nabave u 
100%-tnom iznosu. Planirano je da se uskoro prijavi projekt na sufinanciranje iz EU fondova. Zamolio je za detaljnije obrazloženje 
prijedloga Odluke pročelnicu JUO Opdine Ferdinandovac. 

HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Opdine Ferdinandovac : Proveden je postupak jednostavne nabave za nabavu usluga 
izrade projektne aplikacije za prijavu projekta na sufinanciranje iz EU Kohezijskog fonda te dokumentacije za provođenje javne 
nabave radova slanjem Poziva za dostavu ponuda na adrese tri gospodarska subjekta. U roku za dostavu ponuda pristigla je jedna 
ponuda i to tvrtke Maxicon d.o.o. Zagreb koja je valjana jer ispunjava sve propisane uvjete iz Poziva za dostavu ponuda. Cijena 
ponude je 75.000,00 kuna bez PDV-a. S obzirom na vrijednost nabave, odluku o odabiru najpovoljnije ponude ili poništenju postupka 
donosi Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Ima li nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponudu u postupku jednostavne nabave: „Izrada 
dokumentacije o nabavi i prijava projekta Sanacije odlagališta otpada „Orl“ u Opdini Ferdinandovac za financiranje iz EU Kohezijskog 
fonda“, evidencijski broj nabave: JN 5/20. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
 Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 11 glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o odabiru najpovoljnije ponudu u postupku jednostavne nabave: „Izrada dokumentacije o nabavi i 
prijava projekta Sanacije odlagališta otpada „Orl“ u Opdini Ferdinandovac za financiranje iz EU Kohezijskog fonda“, 
evidencijski broj nabave: JN 5/20.  

Odluka o odabiru najpovoljnije ponudu u postupku jednostavne nabave: „Izrada dokumentacije o nabavi i 
prijava projekta Sanacije odlagališta otpada „Orl“ u Opdini Ferdinandovac za financiranje iz EU Kohezijskog fonda“, 
evidencijski broj nabave: JN 5/20 nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 4. Dnevnog reda. 
 

Točka 4. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponudu u postupku jednostavne nabave:  

„Obrezivanje i rušenje drveda na zelenim javnim površinama”, evidencijski broj nabave: JN 12/20 
 

PREDSJEDNIK: Prijedloge Odluke o odabiru najpovoljnije ponudu u postupku jednostavne nabave: „Obrezivanje i rušenje 
drveda na zelenim javnim površinama”, evidencijski broj nabave: JN 12/20 primili smo u materijalima za ovu sjednicu. Dajem riječ 
opdinskom načelniku. 

OPDINSKI NAČELNIK objasnio je da se radi o drvedu u parku na Trgu slobode, oko mjesne crkve u Ferdinandovcu. Zbog 
starosti drveda postoji opasnost od rušenja drveda i grana. Na mjesto srušenog starog drveda posadilo bi se novo drvede. Orezalo bi 
se oko 30% granja postojedeg drveda. Zamolio je za detaljnije obrazloženje prijedloga Odluke pročelnicu JUO Opdine Ferdinandovac. 

HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Opdine Ferdinandovac : Proveden je postupak jednostavne nabave za nabavu usluga 
obrezivanja i rušenja drveda na zelenim javnim površinama slanjem Poziva za dostavu ponuda na adrese tri gospodarska subjekta. U 
roku za dostavu ponuda pristigle su dvije ponude. Ponude su otvorene i pregledane o čemu je sastavljen i zapisnik koji vam je 
dostavljen. Pregledom ponuda utvrđeno je da je ponuda ponuditelja Elektro šok d.o.o. Podravske Sesvete nevaljana jer ne 
ispunjava sve formalne uvjete iz Poziva za dostavu ponuda. Ponuda ponuditelja „HERMO“ obrt za rad platformom, vl. Željko Horvat, 
Đurđevac, Ruđera Boškovida 2, valjana jer ispunjava sve propisane uvjete iz Poziva za dostavu ponuda. Ukupna cijena ponude je 
120.000,00 kuna (ponuditelj nije u sustavu PDV-a). S obzirom na vrijednost nabave, odluku o odabiru najpovoljnije ponude ili 
poništenju postupka donosi Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac. 

 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Ima li nekih pitanja ?  
FRANJO POTROŠKO, član: Zbog čega je tako visok iznos ponude ? 
OPDINSKI NAČELNIK objasnio je da nabava obuhvada obrezivanje i rušenje oko 80 drveda na području parka. Nabavom je 

obuhvadeno i uklanjanje panjeva drveda koje de se rušiti. Zbog visine i širine stabala radi se o zahtjevnim poslovima za koje je 
potrebno posjedovati određenu mehanizaciju , znanja i iskustvo u takvoj vrsti poslova. Posao sa sobom nosi određene rizike jer se 
izvodi na velikim visinama te se mora se voditi računa o sigurnosti radnika koji izvode takve poslove te tredih osoba i imovine. 
Navedeni posao može se ugovoriti i prema satima rada, ali prema cijenama na tržištu smatram da de ovako posao biti jeftiniji i u 
konačnici brže obavljen. 

PREDSJEDNIK: radovi se izvode na velikim visinama, nije lako izvoditi takve radove. 
IVAN TURBELIJA, član: velika je cijena, ali je i puno posla te ne može bilo tko raditi takav posao jer se radovi izvode na 

velikoj visini. Radove mora raditi firma koja ima odgovarajudu opremu i ljude. Ima tu vremenski jako puno posla.  



PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje 
prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponudu u postupku jednostavne nabave: „Obrezivanje i rušenje drveda na zelenim javnim 
površinama”, evidencijski broj nabave: JN 12/20. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
 Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 11 glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o odabiru najpovoljnije ponudu u postupku jednostavne nabave: „Obrezivanje i rušenje drveda na 
zelenim javnim površinama”, evidencijski broj nabave: JN 12/20. 

Odluka o odabiru najpovoljnije ponudu u postupku jednostavne nabave: „Obrezivanje i rušenje drveda na 
zelenim javnim površinama”, evidencijski broj nabave: JN 12/20 nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov 
sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 5. Dnevnog reda. 
 

Točka 5. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o odabiru najpovoljnije ponudu u postupku jednostavne nabave: 

„Održavanje i modernizacija javne rasvjete na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini”,  
evidencijski broj nabave: JN 4/20 

 
 PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponudu u postupku jednostavne nabave: „Održavanje i 
modernizacija javne rasvjete na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini”, evidencijski broj nabave: JN 4/20 primili smo u 
materijalima za ovu sjednicu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 
 OPDINSKI NAČELNIK objasnio je da je proveden postupak jednostavne nabave za održavanje javne rasvjete u 2020. godini. 
Nabava obuhvada usluge popravka kvarova na postojedoj rasvjeti i djelomično i zamjenu postojede rasvjete novom LED rasvjetom. 
Zamolio je za detaljnije obrazloženje prijedloga Odluke pročelnicu JUO Opdine Ferdinandovac. 
 HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Opdine Ferdinandovac : Proveden je postupak jednostavne nabave za nabavu usluga 
održavanja i modernizacije javne rasvjete slanjem Poziva za dostavu ponuda na adrese tri gospodarska subjekta. U roku za dostavu 
ponuda pristigla je jedna ponuda. Ponuda je otvorena i pregledana o čemu je sastavljen i zapisnik koji vam je dostavljen. Pregledom 
ponuda utvrđeno je da je ponuda ponuditelja Elektro šok d.o.o. Podravske Sesvete valjana jer ispunjava sve formalne uvjete iz 
Poziva za dostavu ponuda. Vrijednost nabave je 160.000,00 kn bez PDV-a. Usluga de se nabavljati tokom 2020. godine temeljem 
narudžbenica prema stvarnim potrebama, a prema cijenama iz ponudbenog troškovnika ponuditelja Elektro Šok d.o.o. S obzirom na 
vrijednost nabave, odluku o odabiru najpovoljnije ponude ili poništenju postupka donosi Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac. 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Ima li nekih pitanja ?  
 MIROSLAV  FUČEK, član, koji je plan modernizacije javne rasvjete ? 
 OPDINSKI NAČELNIK: Planirano je da se u ovoj godini zamjeni postojeda rasvjeta LED rasvjetom na mjestima gdje su 
zamijenjeni drveni stupovi javne rasvjete betonskima. Za dijelove ulica gdje su još drveni stupovi, modernizacija de se izvršiti kad se 
zamjene postojedi stupovi betonskima. 
 PREDSJEDNIK: Ima li još nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje 
prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnije ponudu u postupku jednostavne nabave: „Održavanje i modernizacija javne rasvjete na 
području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini”, evidencijski broj nabave: JN 4/20. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“?   
 PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 11 glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

 Odluku o odabiru najpovoljnije ponudu u postupku jednostavne nabave: „Održavanje i modernizacija javne 
rasvjete na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini”, evidencijski broj nabave: JN 4/20. 

Odluka o odabiru najpovoljnije ponudu u postupku jednostavne nabave: „Održavanje i modernizacija javne 
rasvjete na području Opdine Ferdinandovac u 2020. godini”, evidencijski broj nabave: JN 4/20  nalazi se u privitku 
ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 6. Dnevnog reda. 
 

Točka 6. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o usvajanju Izvješda o korištenju sredstava Proračunske zalihe 

Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2019. godinu za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2019. godine 
 

 PREDSJEDNIK: Primili smo mjesečna Izvješda o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Opdine Ferdinandovac 
za 2019. godinu za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2019. godine. Dajem riječ opdinskom načelniku. 
 OPDINSKI NAČELNIK obrazložio je svako pojedino mjesečno Izvješde za mjesece u drugoj polovici 2019. kao u materijalima 
za sjednicu. 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Ima li nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvješda o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Opdine Ferdinandovac za 2019. 
godinu za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2019. godine. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
 PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 11 glasova „ZA“  d o n i j e l o: 

Zaključak o usvajanju Izvješda o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Opdine Ferdinandovac 
za 2019. godinu za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2019. godine. 



Zaključak o usvajanju Izvješda o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Opdine Ferdinandovac 
za 2019. godinu za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2019. godine nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini 
njegov sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 7. Dnevnog reda. 
 

Točka 7. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o usvajanju Izvješda o popisu imovine, obveza i potraživanja  

Opdine Ferdinandovac sa stanjem 31. prosinca 2019. godine 
 

 PREDSJEDNIK: Izvješde o popisu imovine, obveza i potraživanja Opdine Ferdinandovac sa stanjem 31. prosinca 2019. 
godine primili smo u materijalima za ovu sjednicu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 
 OPDINSKI NAČELNIK  objasnio je nazočnima da je izvješde sastavilo Povjerenstvo za popis imovine koje je imenovalo 
Opdinsko vijede, a istim je prikazan popis imovine, obveza i potraživanja Opdine Ferdinandovac sa stanjem 31. prosinca 2019. 
godine. Ukupna vrijednost imovine na dan 31. prosinca 2019. iznosi 20.207.171,57 kuna. U imovinu Opdine upisana je zgrada 
Dječjeg vrtida, sukladno uputama financijske revizije. Obveze sa stanjem 31. prosinca 2019. podmirene su u siječnju 2020. Radi se o 
obvezama za plade i režije za prosinac 2019. koje su dospjele u siječnju 2020. te su tada i podmirene. Tako da Opdina nema dospjelih 
nepodmirenih obveza. Ukupna potraživanja Opdine na dan 31. prosinca 2019. iznose 1.566.274,36 kuna od čega se vedi dio, oko 
1.053.000,00 kuna odnosi na potraživanja sufinanciranja za projekte Rekonstrukcije nerazvrstane ceste NC3. Krajnica – Trepče i 
Energetsku obnovu opdinske zgrade. Oko 100.000,00 kuna odnosi se na potraživanja za komunalnu naknadu za koja je opdina 
Ferdinandovac krenula s ovršnim postupcima. 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Ima li nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na usvajanje Izvješde o popisu imovine, obveza i potraživanja Opdine Ferdinandovac sa stanjem 31. prosinca 
2019. godine. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
 PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 11 glasova „ZA“  d o n i j e l o: 

Zaključak o usvajanju Izvješda o popisu imovine, obveza i potraživanja Opdine Ferdinandovac sa stanjem 31. 
prosinca 2019. godine. 

Zaključak o usvajanju Izvješda o popisu imovine, obveza i potraživanja Opdine Ferdinandovac sa stanjem 31. 
prosinca 2019. godine nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 8. Dnevnog reda. 

 
Točka 8. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o izboru radnika  
na radno mjesto zdravstvenog voditelja na određeno vrijeme u Dječji vrtid Košutica Ferdinandovac 

 
PREDSJEDNIK: Odluku o izboru radnika na radno mjesto zdravstvenog voditelja na određeno vrijeme u Dječji vrtid Košutica 

Ferdinandovac primili smo u materijalima za ovu sjednicu.  
Dajem riječ opdinskom načelniku. 
OPDINSKI NAČELNIK zamolio je za obrazloženje prijedloga Odluke g. Miroslava Fučeka, predsjednika Upravnog vijeda 

Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac. 
MIROSLAV FUČEK, član, obrazložio je da je Zakonom o predškolskom odgoju i obrazovanju te Pravilnikom o unutarnjem 

ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac propisana obveza zapošljavanja zdravstvenog voditelja (viša 
medicinska sestra) i to na 2 sata tjedno po odgojno- obrazovnoj skupini, što ukupno iznosi 6 sata tjedno. Natječaj je proveden. 
Pristigle su dvije prijave. Ni jedan kandidat ne ispunjava uvjete za zapošljavanje na neodređeno vrijeme u DV Košutica jer su ved 
zaposleni na puno radno vrijeme kod drugih poslodavaca i ne mogu cijelu predškolsku godinu obavljati posao zdravstvenog voditelja 
bez povrede zakonske odredbe o maksimalnom godišnjem broju sati dopunskog rada. Zbog navedenog se predlaže zapošljavanje na 
određeno vrijeme, do pet mjeseci. Ravnateljica je predložila zapošljavanje kandidata Ivana Paske iz Ferdinandovca, a Upravno vijede 
DV Košutica jednoglasno je podržalo taj prijedlog. Predlaže se Opdinsko vijedu kao osnivaču DV Košutica davanje suglasnosti na 
zapošljavanje Ivana Paske na mjestu zdravstvenog voditelja. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o izboru radnika na radno mjesto zdravstvenog 
voditelja na određeno vrijeme u Dječji vrtid Košutica Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 11 glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o izboru radnika na radno mjesto zdravstvenog voditelja na 
određeno vrijeme u Dječji vrtid Košutica Ferdinandovac.  

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o izboru radnika na radno mjesto zdravstvenog voditelja na 
određeno vrijeme u Dječji vrtid Košutica Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 9. Dnevnog reda. 

 
 
 



Točka 9. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Godišnjeg provedbenog plana aktivnosti unaprjeđenja  

zaštite od požara u 2020. godini na području Opdine Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Prijedlog Godišnjeg provedbenog plana aktivnosti unaprjeđenja zaštite od požara u 2020. godini na 
području Opdine Ferdinandovac primili smo u materijalima za ovu sjednicu.  

Dajem riječ opdinskom načelniku. 
OPDINSKI NAČELNIK zamolio je za obrazloženje prijedloga Odluke g. Stjepana Hrženjaka, voditelja vlastitog komunalnog 

pogona za obavljanje komunalnih djelatnosti OF. 

STJEPAN HRŽENJAK, voditelj vlastitog komunalnog pogona za obavljanje komunalnih djelatnosti OF, objasnio je da  je 
člankom 12. Zakona o zaštiti od požara određeno da je jedan od dokumenata zaštite od požara kojim se uređuje organizacija i mjere 
zaštite od požara i Program aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite od požara od interesa za Republiku Hrvatsku, a člankom 
13. Zakona da jedinice lokalne i područne (regionalne) samouprave donose godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od požara 
za svoje područje, uz sudjelovanje javnosti. Prijedlog  godišnjeg provedbenog plana unaprjeđenja zaštite od požara u 2020. godini 
na području opdine Ferdinandovac donosi se na temelju objavljenog Programa aktivnosti u provedbi posebnih mjera zaštite od 
požara od interesa za Republiku Hrvatsku u 2020. godini. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje GodišnjI provedbenI plan aktivnosti unaprjeđenja zaštite od požara u 2020. godini na području 
Opdine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 11 glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Godišnji provedbeni plan aktivnosti unaprjeđenja zaštite od požara u 2020. godini na području Opdine 
Ferdinandovac.  

Godišnji provedbeni plan aktivnosti unaprjeđenja zaštite od požara u 2020. godini na području Opdine 
Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na točku 10. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 10. 
Razno; prijedlozi, primjedbe i upiti članova Opdinskog vijeda opdinskim tijelima 

 
PREDSJEDNIK: Da li ima prijedloga, primjedbi ili upita pod ovom točkom ? Tko se javlja za riječ ? 
OPDINSKI NAČELNIK obavijestio je nazočne o aktivnostima Opdine Ferdinandovac. Pri kraju su radovi na projektu 

energetske obnove opdinske zgrade. Za projekt Sanacije odlagališta ishođena je građevinska dozvola te de projekt uskoro biti 
prijavljen na sufinanciranje iz EU fondova. Uskoro krede obnova društvenih domova u Pavljancima, Lepoj Gredi i Brodidu za koje je 
predviđeno 25.000,00 kuna po objektu. Za društveni dom u Pavljancima planirana je zamjena vrata, obnova kuhinje i krečenje. U 
društvenim domovima u Lepoj Gredi I Brodidu planirana je zamjena prozora. Opdina je ove godine prijavila na sufinanciranje 
projekte rekonstrukcija ceste u Brodidu i to na javni poziv Ministarstva graditeljstva i prostornog uređenja. Na javni poziv 
Ministarstva regionalnog razvoja i fondova EU prijavljena je II. faza uređenja Društvenog doma u Ferdinandovcu. Prošle godine je 
prijavljeno sufinanciranje rada DV Košutica na javni poziv Ministarstva demografije za koji smo nedavno primili odluku da je 
odobreno sufinanciranje u iznosu od 253.000,00 kuna. Provedena je nabava novih stolica za Društveni dom u Ferdinandovcu. 
Ministarstvu kulture prijavljen je natječaj za izradu projektno tehničke dokumentacije za sanaciju crkve sv. Ferdinanda kralja, ali još 
nisu stigli rezultati natječaja. Na javni poziv Državnog ureda za šport prijavljen j projekt nabave montažnih tribina. Za projekt 
rekonstrukcije NC3 Krajnica – Trepče odobrena je isplata preostalog iznosa sufinanciranja. 

PREDSJEDNIK: Da li ima drugih pitanja, prijedloga ili primjedbi ? Bududi da nema. Završavam sjednicu Opdinskog vijeda 
Opdine Ferdinandovac u 20,00 sati. 
 

 
ZAPISNIČAR:                                                                                                  PREDSJEDNIK: 
Helena Smrček                                                                                                         Milan Kolar 


